
سه شنبه   8  اسفند 1402   شماره 3860 2

اختصاص ۵/۵ میلیارد یورو برای بهبود وضعیت هوا
رییس سازمان حفاظت محیط زیست  اعلام کرد؛

رییس سازمان حفاظت محیط زیســت از اختصاص ۵.۵ میلیارد 
یورو برای بهبود وضعیت هوا و کاهش مازوت ســوزی در کشور 
خبر داد. علی ســاجقه ادامه داد: دولت گام های اساسی نسبت به 
رفع دغدغه محیط زیســتی مردم برداشته است و در همین راستا 
۹ پالایشگاه کشور در زمره بهینه سازی سوخت و کیفی سازی قرار 
گرفت. وی افزود: ۵۴ فلر خاموش شــده و پنج و نیم میلیارد یورو 

در جهت بهینه سازی ســوخت و بهبود وضعیت هوا در این دولت 
اختصاص یافت و هزینه شــده و امسال کمترین مازوت سوزی را 

در کشور نسبت به سال های قبل شاهد بوده ایم.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره به اینکه برقی سازی 
خودروها و اتوبوس ها در جهت کاهش آلاینده های صنعتی بسیار 
حائز اهمیت اســت، گفت: در زمینه آلاینده های طبیعی مانند گرد 

و غبار هم نشســت بین المللی در ایــران برگزار و تفاهم نامه های 
مشترکی با کشورهای مختلف مانند عراق و سوریه منعقد شد.

ساجقه اعام کرد: نشست سازمان ملل در حوزه محیط زیست 
در اسفند ماه سال جاری در کنیا برگزار می شود که نماینده تهران 
نیــز حضور دارد و امیدواریم مباحثی که در کنفرانس ایران مطرح 

شد آنجا تداوم یابد.

جامعه

اخبار کوتاه 

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر تهران اعام کرد: 
در جریان بررسی بودجه سال آینده شهرداری تهران معتقدیم کار 
اصلــی در مناطق صورت می گیرد؛ لــذا بودجه مناطق ۵۸ درصد 
افزایش یافت. محمد آخوندی با تشریح وضعیت بودجه شهرداری 
تهران در ســال آینده گفت: در جریان بررســی بودجه سال آینده 
شــهرداری تهران، توجه ویژه ای به حوزه حمل و نقل و ترافیک 
شد؛ بگونه ای که  بودجه ساخت و تعمیرات مترو، خرید و نوسازی 
اتوبوس، خرید تاکســی های جدید و نوسازی این ناوگان و برقی 
ســازی ناوگان حمل و نقل عمومی در بودجه امسال مورد توجه 
قرار گرفــت. وی با تأکید بر اینکه شــهرداری در حوزه تملکات 
برای احداث بزرگراه های اصلی با مشــکل روبه رو اســت که بر 
همین اســاس برای تملک در این پروژه ها از جمله بزرگراه یادگار 
امام، شوشــتری و بروجردی، بودجه مشخصی برای تملک پیش 
بینی شــده است، گفت:  نیمی از بودجه سال آنیده به حمل و نقل 
اختصاص دارد. عضو شورای شهر تهران با بیان اینکه یکی دیگر 
از ویژگی های بودجه ســال آینده شهرداری تهران کاهش سهم 
بودجه هزینه ای به ۳۶ درصد اســت،  گفــت: ۶۴ درصد بودجه 
ســال آینده تملک دارایی و سرمایه ای و تملک دارایی مالی است 
که اتفاق خوبی اســت. آخوندی با بیان اینکــه در حوزه درآمدی 
همواره بحث درآمد پایدار و ناپایدار وجود داشــته است، ادامه داد: 
اصل کار درآمد پایدار حاصل از ارزش افزوده اســت که نسبت به 
لایحه پیشــنهادی شهرداری ۱۰ درصد افزایش پیدا کرده است و  
بر همین اساس ۶۴ درصد بودجه حاصل تملک دارایی سرمایه ای 
و مالی است و با توجه به اینکه ناچار به کاهش بودجه به ۱۳۵ هزار 
میلیارد تومان بودیم، بودجه مناطق شــهرداری کاهش پیدا نکرد؛ 

چراکــه معتقدیم کار  میدانی و اصلی در مناطق صورت می گیرد؛ 
لذا بودجه مناطق  ۵۸ درصد نسبت به سال گذشته افزایش یافت. 
وی ادامه داد: پلیس راهور ارتباط مستقیم با مردم و کنترل ترافیک 
تهران دارد و با تصویب شــورای شــهر هزار میلیارد تومان برای 
بخش های مختلف پلیس راهــور در نظر گرفتیم تا موجب ارتقاء 
کیفیت خدمات آنها به مردم باشد. عضو شورای شهر تهران با بیان 
اینکه درآمدهای شهر از سقف  ۷۴ هزار میلیارد تومان عبور کرده 

و البته این درآمدها باید تا ۱۵ اردیبهشت در دفاتر ثبت شود، گفت: 
هنوز تا پایان ســال مانده و به عدد مورد نظر شورا خواهیم رسید. 
آخوندی در مورد حواشــی بودجه دفتر شــهردار با تاکید بر اینکه 
مســائل  شهر را نباید به مسائل سیاسی گره بزنیم، افزود: کسانی 
علیه دفتر شــهردار مطالب زدند که این دوســتان خود سال های 
گذشته در شهرداری حضور داشتند، قطعا می دانند منظور از بودجه 
دفتر شــهردار، تمام زیر مجموعه های دفتر شهردار است و مرکز 

ارتباطات زیر مجموعه دفتر شهردار است، حراست، مرکز حقوقی، 
اداره کل امور ایثارگران،  ســازمان مدیریت بحران، سازمان بسیج 
و... زیر مجموعه های دفتر شهردار هستند. ضمن اینکه منظور از 
بودجه دفتر شــهردار تهیه میز و صندلی نیست، این مورد همیشه 

هم وجود داشته است. بعضی از دوستان دروغ می نویسند.
اختصاص ۳۰۰ میلیارد تومان برای احداث آرامستان 

وی با بیان اینکه در بودجه ســال آینده نســبت به امسال ۱۰ 
درصد به میزان درآمد پایدار اضافه شــده و قابل وصول اســت، 
گفت: ۶۷  هزار میلیارد تومان بودجه شهرســازی تقریبا به اندازه 
عملکرد و درآمد امسال است. در بحث احداث آرامستان هم مبلغ 
۳۰۰ میلیارد تومان برای سازمان بهشت زهرا)س( اختصاص پیدا 

کرده که البته احداث آرامستان باید با تأیید شورا باشد.
اختصاص ۵۰۰میلیارد تومان برای بهسازی ناوگان 

تاکسیرانی و ۱۰۰۰ میلیارد برای خرید ون
رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شورای اسامی شهر تهران 
با تأکید بر اینکه در بخش تاکســیرانی ۵۰۰میلیارد تومان برای 
بهســازی ناوگان اختصاص دادیم، اظهار کــرد: یکهزار میلیارد 
تومان برای خرید ون تخصیص یافته، به طوری که هزار میلیارد 
تومان از بودجه اتوبوســرانی به تاکســیرانی برای بحث فنی و 
اعتباری اختصاص یافته است و  در بحث مترو نیز ۳۱۱۰ میلیارد 
تومان برای تعمیرات اساســی و بهسازی  تجهیزات مترو در نظر 

گرفته شده است.
آخوندی ادامه داد: حدود ۱۱ هزار و۲۰۰ میلیارد تومان نیز برای 
خرید اتوبوس اختصاص یافته اســت و  برای خط ۶ مترو ۲۹۰۰ 
میلیارد تومــان، خط ۷ مترو ۱۵۰۰ میلیــارد تومان و برای خط 

۱۰ متــرو  هم ۲۰۰۰ میلیارد تومان اختصاص پیدا کرده اســت. 
همچنیــن برای تکمیل خطوط یک تا چهار مترو ۱۸۰۰  میلیارد 

تومان اختصاص پیدا کرده است.
اختصاص ۱۸۰ میلیارد تومان برای خرید خودروی معلولان 

وی با اشــاره به اینکه برای خرید خودروی معلولان ۱۸۰ میلیارد 
تومان بودجه در نظر گرفته شــده اســت، در ادامه در مورد فروش 
اماک شهرداری تهران تأکید کرد: شورای شهر بر موضوع فروش 
اماک شــهرداری حساســیت دارد؛ بگونه ای که همه اماکی که 
شــهرداری واگذار کرده با تأیید شــورا و با ارزش افزوده بود و برای 
تسویه بدهی بانکی مثل تسویه با بانک شهر و تجارت استفاده شده 
است و در بحث فروش اموال غیر منقول حدود ۱۶هزار میلیارد تومان 

دیده شده و وام ها و اوراق نیز ۱۴همت دیده شده است.
۵۹۰۰ میلیارد تومان بودجه برای آسفالت ریزی در سال آینده

آخوندی ادامه داد: در بحث آسفالت ۵۹۰۰ میلیارد تومان بودجه 
برای ســال آینده در نظر گرفته شد و در موضوع احداث تقاطع 
غیر همسطح در سطح شهر هم ۲۵۸۰ میلیارد  تومان اختصاص 

یافته است.
اختصاص بیش از ۳ همت به ورزش و زیرساخت های 

ورزشی پایتخت 
عضو شــورای شــهر تهران در مورد وضعیــت بودجه مناطق 
شــهرداری تهران با تأکید مجدد بر افزایش ۵۸ درصدی بودجه 
مناطق نسبت به سال گذشــته گفت: سازمان ورزش شهرداری 
تهران نیز ۱۶۰۰ میلیارد تومان بودجه دارد و  سال آینده بیش از 
۳ همت به ورزش و زیرساخت های ورزشی اختصاص یافت که 

از میزان وزارت ورزش بیشتر است.

وزیر آموزش و پرورش :

دانشگاه فرهنگیان از سال آینده 
آزمون استخدامی خواهد داشت

وزیر آمــوزش و پــرورش از برگزاری آزمون اســتخدامی 
دانشگاه فرهنگیان از سال آینده خبر داد و گفت: نظام جذب 
اســتاد و هیأت علمی دانشــگاه فرهنگیان کاماً اختصاصی 

خواهد بود.
رضامراد صحرایی وزیر آموزش و پرورش اظهار کرد: مطابق 
مصوبه شورای عالی انقاب فرهنگی، دانشگاه فرهنگیان از 
ســال آینده آزمون اختصاصی خواهد داشــت و نظام جذب 

استاد و هیأت علمی آن کاماً اختصاصی خواهد بود.
وی گفت: بنــده زمانی که دانشــگاه فرهنگیان را تحویل 
گرفتم نســبت استاد به دانشجو در این دانشگاه یک به ۱۱۱ 
بود، با جذب گسترده اساتید جدید هم اکنون این نسبت به زیر 
۹۰ رسیده است و برنامه ما تقویت بیشتر دانشگاه فرهنگیان 
اســت، مهم ترین اقدامی که در این رابطه انجام شد مصوبه 
۸۷۹ شورای عالی انقاب فرهنگی در ۲۰ اردیبهشت امسال 
بود. صحرایی تأکید کرد: در برنامه هفتم توســعه به موضوع 
دانشگاه فرهنگیان به طور ویژه توجه شده است و مطابق این 
برنامه سالانه ۲۵ درصد به سرانه جذب دانشجوی آن اضافه 
خواهد تا بتواند تمام نیاز کشور را متناسب با خروجی آموزش 

و پرورش تأمین کند.

رییس انجمن داروسازان ایران :

داروخانه ها برای خرید شیرخشک 
پول ندارند

رییس انجمن داروسازان ایران خطاب به رییس امور سامت 
و رفاه ســازمان برنامه و بودجه، گفت: نقدینگی داروخانه ها 

تمام شده است.
شــهرام کانتری خاندانی، با اشــاره بــه وضعیت بحرانی 
داروخانه ها، افزود: اگر هر چه ســریع تر مطالبات داروخانه ها 
بابت یارانه سهم ارز شیرخشــک پرداخت نشود، توان خرید 
مجدد وجود ندارد و قطعاً در مناطقی از کشــور شیرخشــک 
دچار کمبود خواهد شد. وی ادامه داد: به جای ادبیات آمرانه 
در سازمان رگولاتور و دستور به داروخانه ها برای خرید مجدد، 
انسداد نقدینگی در سازمان های وابسته به دولت از جمله بیمه 
و برنامه و بودجه را رفع کنید. رئیس انجمن داروسازان ایران 
گفت: وقتی داروخانه ها نقدینگی برای خرید مجدد ندارند، از 

این حیث مسئولیت بروز کمبود متوجه داروخانه نیست.
وی افزود: ســازمان غذا و دارو به جای تهدید داروخانه ها، 

کمک کند نقدینگی مورد نیاز زودتر به داروخانه ها برگردد.

سرپرست اداره کل نظارت و ارزیابی فرآورده های 
طبیعی، سنتی و مکمل سازمان غذا و دارو  تاکید کرد؛

 مکمل های ورزشی فقط باید 
در داروخانه عرضه شود

سرپرســت اداره کل نظارت و ارزیابی فرآورده های طبیعی، 
سنتی و مکمل سازمان غذا و دارو گفت: مکمل های ورزشی 
فقــط بایــد در داروخانه ها عرضه شــود و فــروش آنها در 

فروشگاه های ورزشی و عطاری ها، مجاز نیست.
علیرضا رستمی افزود: برای عرضه هر دسته از فرآورده های 
ســامت فضای مشخصی تعیین شــده و مجوز دارد که در 
ارتباط با داروهای گیاهــی و مکمل ها و همچنین داروهای 

سنتی و شیمیایی باید در داروخانه ها به فروش برسد.
وی ادامــه داد: برخــی فضاها مثل عطاری هــا مبادرت به 
فروش داروهای گیاهی و شــیمیایی می کنند از نظر وزارت 
بهداشت تخلف است و نباید در این فضاها به فروش برسد.

رســتمی اظهار داشت: نظارت بر مراکز عرضه فرآورده های 
ســامت بر عهده سازمان غذا و دارو است به ویژه اینکه در 
تمامی اســتان ها، معاونت های غذا و دارو این بازرســی ها را 
انجام می دهند و این مراکز شــامل عطاری ها نیز هست ولی 
متأسفانه مراکزی هستند که اقدام به عرضه برخی فرآورده ها 
مثل مکمل های ورزشــی می کنند که بــه هیچ عنوان مجاز 
نیســتند و مکمل های ورزشی فقط باید در داروخانه ها توزیع 
شــوند و توزیع آنها از فروشگاه های ورزشی و عطاری ها غیر 

مجاز است.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر خبر داد:

بودجه ۱۰۰۰ میلیارد تومانی برای پلیس راهور

رییس پلیس امنیت اقتصادی گفت: در ۱۱ ماه امسال، ۸۵ هزار و ۲۴۴ پرونده در حوزه 
مبارزه با جرائم اقتصادی و گمرکی و قاچاقچیان کالا تشکیل شد.

سردار حسین رحیمی در همایش سراسری پلیس امنیت اقتصادی فراجا گفت: از ابتدای 
ســال جاری تا پایان بهمن ماه، ۸۶۶ پرونده در حوزه قاچاق و مجرمان اقتصادی کان 
و سازمان یافته رسیدگی شــد که این آمار نشان می دهد امسال تشکیل پرونده در این 

حوزه نسبت به سال گذشته، ۶۵ درصد افزایش داشته است.
این مقام ارشــد انتظامی افزود: در این مدت زمان، ۸۱۰ باند مهم و بزرگ قاچاقچیان 
کالا و مجرمان و مفســدان اقتصادی منهدم شــد که نسبت به سال گذشته ۶۰ درصد 

افزایش داشته است.
رئیس پلیس امنیت اقتصادی کشور با اشاره به گام بزرگ این پلیس در جهت مبارزه با 
مجرمان اقتصادی و قاچاقچیان گفت: در ۱۱ ماه امســال، ۱۶۷ همت )معادل ۱۶۷ هزار 
میلیارد تومان( به مجموع کشــفیات پرونده مبارزه با جرایم اقتصادی و مبارزه با کالای 

قاچاق افزوده شده که نسبت به سال گذشته، افزایش ۹۰ درصدی داشته است.
ســردار رحیمی افزود: ۶۱ هزار و ۴۶۵ خودرو کــه در جرایم اقتصادی به ویژه کالای 

قاچاق فعالیت داشتند، توقیف و در اختیار مراجع ذیربط قرار داده شد.
این مقام ارشــد انتظامی گفت: در یازده ماهه ســال جاری، ۶۳ مرحله طرح عملیاتی 
سراســری و استانی انجام شد که ارزش کشفیاتی که در این طرح ها اتفاق افتاد، بالغ بر 

۳۱ همت )معادل ۳۱ هزار میلیارد تومان( بوده است.

 فرمانــده کل فراجا گفت: قاچاقچیــان کالا و ارز هر لحظه باید حس 
کنند دودمانشان در حوزه تجارت ناسالم از بین خواهد رفت.

ســردار رادان در همایش سراسری پلیس امنیت اقتصادی فراجا ضمن 
تشکر از همه کســانی که در موضوع مبارزه با قاچاق کالا و ارز تاش 
و زحمت می کشــند، اظهار  کرد: الحمدلله در سال ۱۴۰۲ جهش پلیس 
امنیت اقتصادی فراجا به خوبی مشهود بوده به گونه ای که سال سختی 
بــرای قاچاقچیــان و مجرمان اقتصادی رقم خورد اما در ســال ۱۴۰۳ 
باید این  فعالیت مضاعف شــود. این مقام ارشــد انتظامی کشور گفت: 
سال آتی، سال بالا بردن ریسک برای قاچاقچیان است یعنی قاچاقچی 
احســاس کند که ریسک قاچاق کردن برایش بالا است و باید این نکته 
را هم در نظر داشــته باشیم که در قاچاق خودمان را مشغول قاچاق های 
جزئی نکنیم. وی با تاکید بر اینکه قاچاقچیان کالا و ارز در سال ۱۴۰۳ 
نباید احساس امنیت داشته باشــند، اظهار داشت: قاچاقچیان هر لحظه 

باید حس کنند دودمانشان در حوزه تجارت ناسالم از بین خواهد رفت.
سردار رادان تصریح کرد: الحمدلله در راستای مبارزه با قاچاقچیان کالا 
ارتباطات خوبی با دستگاه های متولی برقرار شده است، ادامه داد: باید از 
همه ظرفیت ها برای ضربه زدن به بنیان های قاچاقچیان کالا اســتفاده 

شود و اطاعات نقش اول در پلیس امنیت اقتصادی دارد.
فرمانده انتظامی کشــور با اشــاره به امحای کالاهای قاچاق در سال 
۱۴۰۲ افزود: این اقدام یک شروع بود و در سال ۱۴۰۳ تمامی کالاهای 
کشف شده اعم از خودرو و کالاهای خانگی باید به آتش کشیده خواهد 

شد. ارشدترین مقام انتظامی کشور تاکید کرد: در سال ۱۴۰۳ باید نقش 
پلیس هــای تخصصی در برخورد با قاچاقچیان کالا مشــخص شــود؛ 
همچنین پلیس امنیت اقتصادی با هوشمندی و بهره گیری از تکنولوژی 

و اشراف اطاعاتی جلوی قاچاق کالا به کشور را بگیرد.
سردار رادان با بیان اینکه در برخورد با خودروهای شوتی اقدامات خوبی 
از ابتدای ســال تاکنون صورت گرفته است، خاطرنشان کرد: ۵۰۰ نفر 
از مردم ما بر اســاس حادثه آفرینی که این خودروها در امور راهنمایی و 
رانندگی به وجود آوردند جان خود را از دســت دادند؛ همچنین تعدادی 
از همکاران ما بر اثر برخورد با خودروهای شوتی به شهادت رسیدند لذا 

باید پدیده شوتی گری را از بین ببریم.

مدیرعامل سازمان بیمه سامت ایران گفت: در حال حاضر دو میلیون 
بیمار صعب العاج نشــان دار شــده و تحت پوشــش بیمه سامت قرار 

گرفته اند.
دکتر محمد مهدی ناصحی با اشاره به اینکه در حال حاضر ۴۵ میلیون 
نفر تحت پوشــش بیمه سامت هستند، گفت: ۹۵ درصد از هزینه های 
بســتری افراد تحت پوشش بیمه روستایی توسط بیمه سامت پرداخت 
می شــود. وی در خصوص اهم خدمات سازمان متبوع خود به افراد فاقد 
بیمه افزود: پنج دهک اول جامعه که بیشتر از اقشار ضعیف و کم درآمد 
جامعــه هســتند، دارای بیمه همگانی بوده و به صــورت رایگان تحت 
پوشــش بیمه ســامت قرار گرفته اند. ضمن اینکه افراد تحت پوشش 

سازمان بهزیستی نیز از خدمات رایگان بیمه سامت بهره مند هستند.
ناصحــی ادامــه داد: در حال حاضر دو میلیون بیمــار صعب العاج در 
سامانه های بیمه سامت نشان دار شــده و تحت پوشش بیمه سامت 
قــرار گرفته اند. البته افراد بیشــتری هم تحت پوشــش صندوق بیمه 
صعب العاج قرار دارند که هنوز نشان دار نشده اند. اعتبار صندوق حمایت 
از بیماری های خاص و صعب العاج در حال حاضر ۷ هزار میلیارد تومان 

است که برای سال های آینده باید افزایش پیدا کند.
وی درباره آخرین وضعیت اجرای طرح نســخه نویسی الکترونیکی در 
کشــور نیز اظهار داشت: اجرای نسخه نویســی الکترونیکی به بیش از 
۹۸ درصد در کشــور رسیده و هدف نهایی الکترونیکی شدن اقدامات و 
خدمات است. خوشبختانه وزارت بهداشت پیگیر راه اندازی کامل پرونده 

الکترونیک ســامت بوده و امیدواریم این مهم هرچه سریع تر به مرحله 
نهایی رسد.

مدیرعامل سازمان بیمه سامت ایران بیان کرد: سازمان بیمه سامت 
خدمات توانبخشی را نیز تحت پوشش قرار داده و تعرفه بیماران اوتیسم 

حتی در بخش خصوصی نیز پرداخت می شود.
ناصحی با تاکید بر نقش ویژه بیمه سامت در خدمات دهی به زوجین 
نابارور در راســتای اجرای قانون جوانی جمعیت نیز گفت: ســالیانه دو 
هزار میلیارد تومان برای درمان ناباروری در کشــور توسط بیمه سامت 
پرداخت شده و ما امیدواریم حمایت های بیمه بتواند بخشی از هزینه های 

ناباروری را کاهش دهد.

مدیرکل امور فرآورده های آرایشی و بهداشتی سازمان غذا و دارو ضمن تاکید بر پرهیز 
از خرید لوازم آرایشی از دست فروش ها و زیر پله ای ها، گفت: لازم است در مصرف لوازم 
آرایشی حتما به برچسب اصالتی که توسط سازمان غذا و دارو صادر می گردد توجه شود.
دکتر محمود آل بویه - مدیرکل امور فرآورده های آرایشــی و بهداشــتی سازمان غذا و 
دارو گفت: محصولات آرایشــی بهداشــتی از فرآورده های پرمصرف هستند و به دلیل 
ارتباط مســتقیم این محصولات با سامت افراد، برخورداری از استانداردهای کیفی در 
آنها بسیار حائز اهمیت است. بنابراین سازمان غذا و دارو به  عنوان یکی از ارکان متولی 
ســامت کشور، نقش موثری در حفظ و ارتقای کیفیت و بررسی ایمنی این محصولات 
و نیز نظارت بر بازارهای مصرف آنها دارد. آل بویه افزود: پاسخ به چرایی گرایش جامعه 
به لوازم آرایشــی، به حوزه جامعه شناســی و فرهنگ باز می گــردد ولی آنچه از ما به 
عنوان متولیان ســامت و این حوزه انتظار می رود تضمین ســامت محصولات است؛ 
به این معنی که هم محصولات آرایشــی و بهداشــتی عاری از مواد مضر و ممنوعه در 
ترکیب خود باشند، هم فرآیند تولید و ساخت این فرآورده ها از استانداردهای کیفی لازم 
برخوردار باشد و دیگر اینکه بازار مصرف معتبر و مطلوب در مورد آنها وجود داشته باشد.
وی افزود: شــاید نیاز باشــد در خصوص روش های متعارف و صحیح استفاده از لوازم 
آرایشی و بهداشتی که بیشتر هم خانم ها بویژه جوانان را در برمی گیرد از سوی متولیان 
فرهنگــی اقداماتی انجام شــود؛ اما ما هم وظیفه داریــم در بحث مصرف محصولات 
آرایشــی و بهداشــتی غیر مجاز و تقلبی هشــدارهای لازم را بدهیم و بر همین اساس 
هم بارها از طریق رســانه ها این کار را انجام داده ایم. مدیرکل امور فرآورده های آرایشی 
و بهداشــتی ســازمان غذا و دارو با بیان اینکه آسان ترین راه برای اطمینان از کیفیت و 
سامت محصولات آرایشی و بهداشــتی تهیه آنها از فروشگاه های معتبر و داروخانه ها 
است، تصریح کرد: لوازم آرایشی وارداتی نیز باید پروانه بهداشتی ورود و برچسب اصالت 
و سامت کالا را داشته باشــند. مدیرکل امور فرآورده های آرایشی و بهداشتی سازمان 
غذا و دارو در ادامه اظهار داشــت: مردم باید برای مصرف لوازم آرایشــی خارجی حتما 
به برچســب اصالتی که توسط ســازمان غذا و دارو صادر می گردد توجه داشته باشند. 
بنابر اعام ســازمان غذا و دارو، وی در پایان خاطر نشــان کرد: در موضوع حمایت از 
شــرکت های تولید داخل، همواره سیاست های تشویقی را برای تولید کنندگان آرایشی 
و بهداشــتی در نظر گرفته ایم و در سال های اخیر شرایط بگونه ای است که محصولات 

ایرانی در رقابت با فراورده های آرایشی خارجی حرف های زیادی برای گفتن دارند.

رئیس ســازمان غذا و دارو درباره وضعیت تامین داروهای آلبومین، IVIG و وارفارین 
توضیح داد.

دکتــر حیدر محمدی درباره تامین داروهایی نظیر »آلبومین« و »IVIG« اظهار کرد: 
مصرف خارج از اندیکاســیون داروی IVIG زیاد است. از این دارو برای نقص ایمنی 
استفاده می شود اما در بسیاری از مواقع با پرسش از بیماران مشخص می شود که کاما 
خارج از اندیکاســیون تجویز و مصرف شده و همین موضوع هم موجب افزایش مصرف 

و از طرف دیگر کاهش و کمبود مقطعی آن می شود.
وی افزود: به  طور مثال در زمان شیوع کرونا این دارو برای درمان کرونا تجویز می شد 
که البته هیچ تاثیری هم نداشــت اما به هرحال مــا باید این دارو با ارز ترجیحی تامین 
کنیم. واردکنندگان در حال انجام اقدامات لازم هســتند. همچنین براساس وعده هایی 
که داده  شده تا یک الی دوماه دیگر پالایشگاه دوم خون وارد مدار تولید می شود که در 
این صورت بخش اعظم این مشــکل رفع می شود و این درحالیست که مقادیر بسیاری 
از این دارو را نیز وارد کرده ایم که وارد عرصه خواهند شــد و ســهم وارداتی نیز در بازار 

تامین خواهد شد.
رئیس ســازمان غــذا و دارو با تاکید بر اینکه آلبومیــن و IVIG همزمان با هم وارد 
می شوند، تصریح کرد: ضمن اینکه در صورتی که شرایط تولید داخل فراهم شود، هر دو 
این داروها را تولید می کنند و بازه زمانی که در این رابطه به ما عنوان شده بین اسفندماه 

امسال تا اردیبهشت ماه ۱۴۰۳ است و امیدواریم که عملیاتی شود.

 تشکیل بیش از ۸۵ هزار پرونده 
برای قاچاقچیان و متخلفان گمرکی

قاچاقچیان کالا و ارز دودمانشان را 
از دست رفته بدانند

دو میلیون بیمار صعب العلاج 
در سامانه بیمه سلامت نشان دار شدند

از دست فروش ها و زیرپله ای ها 
لوازم آرایشی نخرید

وضعیت تامین ۳ داروی »آلبومین«، 
»وارفارین« و »IVIG« در کشور

رییس پلیس امنیت اقتصادی  خبر داد؛

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران: فرمانده کل فراجا :

رئیس سازمان غذا و دارو مطرح کرد؛مدیرکل امور فرآورده های آرایشی و بهداشتی سازمان غذا و دارو:


